
„IGAZ-E, hogy ha úgy írom a kis „d”-t, hogy … ,akkor …ilyen vagyok?” Vagy: 
„az mit jelent, ha a „k”…?”- típusú kérdésekről…

Szándékos  a  kérdés  „hézagossága”!  Nagyon  gyakran  teszik  fel  nekünk,
grafológusoknak ily módon a kérdést. S minden alkalommal fontos megragadnunk az
alkalmat, hogy elmondjuk: a grafológia nem szótárszerű, nem az „egy jel-egy jelentés”
elven működik!   
Adott  írásjel-kombinációk  együttes  jelenléte  alapján  tehetünk  csak  megalapozott
kijelentést egy-egy személyiségjegy vonatkozásában.
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